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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:328 Samverkan mellan myndigheter i Skåne

Precis efter nyår rapporterade Sveriges Radio P4 Kristianstad om att 
Länsstyrelsen i Skåne inte haft några gemensamma övningar med andra 
myndigheter i att fatta snabba beslut i kris sedan kaoset på E22:an i januari 
2024, och detta trots att något av det allra tydligaste efter tidigare nämnda kaos 
på E22:an var att myndigheternas samverkan inte fungerade och att ingen tog 
det övergripande ansvaret.

Det kan finnas flera skäl till att någon sådan övning ännu inte ägt rum, men det 
borde vara ställt bortom rimligt tvivel att det är oerhört viktigt att 
myndigheternas förmåga att samverka och fatta snabba beslut stärks – och det 
fort. Det är långt ifrån osannolikt att en situation lik den på E22:an i januari 
2024 uppstår igen. Då får det som hände gällande myndigheternas samverkan 
och statsförvaltningens oförmåga att agera inte upprepas.

Min fråga till statsrådet Erik Slottner är därför:

 

Är statsrådet beredd att vidta några åtgärder för att se till att ansvariga 
myndigheter i Skåne genomför gemensamma övningar för att stärka förmågan 
att samverka och fatta snabba beslut i kris?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-15
Besvaras senast
2025-01-29
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


